

# 云南师范大学 2025 年云南省政府奖学金 申请办法

## 一、招生国别

以“一带一路”沿线国家和南亚、东南亚国家为主，兼顾其他国家。

## 二、招生类别和申请条件

1. 本科生：须具有高中学历，HSK(四级)180 分或以上，年龄不超过 25 周岁；
2. 硕士研究生：须具有学士学位，HSK(五级)180 分或以上，年龄不超过 35 周岁；
3. 博士研究生：须具有硕士学位，HSK(五级)180 分或以上，年龄不超过 40 周岁；

## 三、奖学金资助内容

1. 免学费；
2. 提供校内住宿；
3. 提供生活费；
4. 提供来华留学生综合医疗保险。

## 四、申请截止时间：2025 年 4 月 10 日

## 五、申请材料

1. 《云南省政府奖学金申请表》(在线提交后自动生成)；
2. 护照照片页扫描件(护照为有效期至少在一年以上的)

普通护照)；

3. 最高学历证明和成绩单原件扫描件；应届毕业生须提供预毕业证明，被录取后须补交最高学历证明；中英文以外的文本需附经公证的中文或英文翻译件；

4. HSK 成绩报告扫描件（有效期两年）；

5. 来华学习计划（用中文或英文书写）；

6. 申请攻读硕士研究生和博士研究生者需提供两名副教授或教授的推荐信；

7. 《外国人体格检查表》复印件（有效期六个月），来华时请携带原件；

8. 无犯罪记录证明；

9. 其他材料（有则提供）。

★**注意事项：**上传的各种证书、证明、成绩单须是中文或英文原件扫描件，非中、英文材料，须同时上传文件原件及公证后的中文或英文翻译件；请用扫描仪将相关文件扫描后上传，不接受手机或相机拍摄的文件。无需邮寄纸质材料。

## **六、申请与录取流程**

1. 在线提交申请：符合申请资格的申请者登录云南师范大学国际学生管理平台 <http://ynnu.at0086.cn/student> 报名，注册并填写申请信息，上传所需申请材料；

2. 在线查看状态：申请者可通过申请系统查询申请进度和状态；

3. 在线查看结果：云南师范大学根据申请者提交的申请材料（如需面试，另行通知）进行资格和学术审核，并择优录取。申请者可在云南师范大学国际学生管理平台 <http://ynnu.at0086.cn/student> 查看审核结果；

4. 发放《录取通知书》：云南师范大学向被录取者发放电子版《录取通知书》和《外国留学人员来华确认表》（JW202表）。

## **七、签证申请及入学报到**

1. 被录取者应持普通护照、《录取通知书》《外国留学人员来华确认表》（JW202表）、《外国人体格检查表》及体格检查报告原件前往中国驻外使（领）馆申请来华学习（X1）签证。

2. 被录取者须按通知书上规定的时间到云南师范大学办理入学报到手续。新生入学时须携带最高学历证原件供学校复核入学资格。无故逾期两周不报到者或不符合入学条件者，学校将取消入学资格。

## **八、联系方式**

联系人：白老师

电 话：+86-871-65941260

电 邮：140364831@qq.com

留学云师大网站：<http://lx.ynnu.edu.cn>

云南师范大学网站 <http://www.ynnu.edu.cn>

地 址：中国云南省昆明市呈贡区聚贤街 768 云南师范  
大学

邮 编：650500

# **Application Procedure for Yunnan Provincial Government Scholarship 2025, Yunnan Normal University**

## **I . Potential Countries**

Priority will be given to “Belt and Road “countries, South Asian and Southeast Asian countries.

## **II . Enrollment Eligibility**

1. Applicants who apply for a bachelor degree are required to have completed their study at a high school with HSK (level four) 180 scores or above and are under 25 years of age;
2. Applicants who apply for a master degree are required to have a bachelor degree with HSK (level five)180 scores or above and are under 35 years of age;
3. Applicants who apply for a doctoral degree should have a master’s degree with HSK (level five) 180 scores or above and be under 40 years of age.

## **III. Scholarship Coverage**

1. A waiver of tuition;
2. Free on-campus dormitory accommodation;
3. Monthly living allowance;
4. Comprehensive Medical Insurance and Protection Scheme for International Students in China.

## **IV. Application Deadline: April 10<sup>th</sup>, 2025**

## **V . Application Documents**

1. Application Form of Yunnan Provincial Government Scholarship (After online application, the application form will be automatically generated) ;
2. A photocopy of the first page of the passport (must be valid for at least one year);
3. Notarized highest diploma and transcripts. If applicants are graduating, they must provide a pre-graduation certificate and submit degree certificate and diploma certificate before registration. Documents in language other than Chinese or English must be attached with notarized translations in Chinese or English;
4. A photocopy of HSK result report (Valid for two years);
5. A study or research plan signed by the applicant in Chinese or in English;
6. Applicants who apply for master’s degrees and doctoral degrees are required to have two letters of recommendation in Chinese or English written by professors or associate professors;
7. A photocopy of the Foreigner Physical Examination Form (Valid for six months), please bring the original copy when coming to China;
8. Certificate of No Criminal Record.;
9. Other documents.

## **★Note:**

1. The uploaded certificates and transcripts must be original Chinese or English. For materials that are not in Chinese or English, the original and notarized Chinese or English translations must be uploaded at the same time;
2. Please scan with a scanner and upload relevant documents. Documents taken by mobile phones or cameras will not be accepted. No need to mail paper materials.

## **VI. Application and Admission**

**1. Apply online:** Applicants please visit the International Student Registration Website of YNNU at <http://ynnu.at0086.cn/student> to apply online, submit clear electronic materials;

**2. Check the status:** Applicants can check the progress and status of the application through the application portal, please regularly check the system messages and your emails so as not to miss important notices;

**3. Application results:** YNNU reviews all the materials of the applicant and conducts (interviews if necessary); applicants can check the admission results in the online application portal for international students of Yunnan Normal University <http://ynnu.at0086.cn/student>.

**4. Issue Admission Notice:** YNNU will issue Electronic Admission Notice and Visa documents to those admitted.

## **VII. Visa Application and Registration**

1. International students who are admitted should apply for a Study Visa (X1 visa) at the Chinese Embassy or consulate general in your country with your passport, Admission Notice, the JW202 form and the Medical Examination Record for Foreigners and other related documents.

2. International students who are admitted should come to our university to register before the date written on the Admission Notice. New students must bring their original highest diploma for the university to review their admission qualifications. Those who fail to register over two weeks without any reason or do not meet the admission requirements will be disqualified from admission.

## **VIII. Contacts**

Contact: Ms. Bai

Tel: +86-871-65941260

Email: [1403648361@qq.com](mailto:1403648361@qq.com)

International Student of YNNU Website: <http://lx.ynnu.edu.cn> ;

YNNU Website : <http://www.ynnu.edu.cn>

Application Online Website: <http://ynnu.at0086.cn/student>

YNNU Address (Chenggong Main Campus): Yunnan Normal University, No. 768, Juxian Street, Chenggong District, Kunming City, Yunnan Province, People's Republic of China

Postcode: 650500